
 

 

 
 

ZÁPIS 
z Výročního zasedání Rady a Výboru KS JMK konaného dne  

18. 5. 2025 od 10,00 hodin v Říčanech u Brna, hotelu Kobero 
Přítomní:  
Výbor KS ČSCH JMK: místopředseda – Ing. Josef Albrecht, jednatelka – Ing. Dagmar Malá, 
ekonomka a předsedkyně krajské sekce mladých chovatelů – Ilona Drobiličová, předseda 
krajské sekce chov. holubů – MVDr. Václav Ráček, předseda krajské sekce chov. exotů – 
Josef Hon, předseda krajské sekce králičího hopu – Tomáš Pouchlý. 
Omluveni: Ing. Radek Novotný – předseda KS JMK, Mgr. Marcela Nečasová – předsedkyně 
krajské sekce chovatelů drůbeže, Ing. Jiří Nocar – předseda krajské sekce chovatelů králíků, 
Libor Reidlinger – logistik manager  
 

Kontrolní komise: Bc. Adam Hellinger, Alena Polášková, Václav Vytrhlík 
 

Rada KS ČSCH JMK:  
OO Blansko: Ilona Drobiličová (pozn. 2 hlasy na základě plné moci pro hlasování od 
nepřítomné Mgr. M. Nečasové)  
OO Brno: Rostislav Valeš, Martin Uher 
OO Břeclav: Václav Vytrhlík, Pavel Polách 
OO Hodonín: Bc.Adam Hellinger  
OO Vyškov: Tomáš Pouchlý, Lenka Kosová 
Oblast Znojmo: Alena Polášková, Alena Michnová 
 

Program:   
1. Zahájení a přivítání přítomných a hostů (Ing. J. Albrecht) 
2. Schválení programu zasedání 
3. Stanovení zapisovatele, volba ověřovatelů zápisu, mandátové a návrhové komise  
4. Zpráva o činnosti KS JMK za rok 2024 (Ing. D. Malá) a zprávy předsedů sekcí za rok 2024  
5. Zpráva o hospodaření KS JMK za rok 2024 (I. Drobiličová)  
6. Zpráva kontrolní komise  
7. Návrh rozpočtu KS JMK na rok 2025 (I. Drobiličová) 
8. Plán činnosti KS JMK na rok 2025 (Ing. D. Malá) 
9. JUVENES MORAVIA 2025 (T. Pouchlý) 
10. Plán přípravy 13. KV JMK – MORAVIA Brno 2025 (Ing. D. Malá) 
11. Termíny zasedání Rady KS a Výboru KS JMK v roce 2025 (Ing. D. Malá) 
12. Vystoupení hostů  
13. Diskuse – Kunštátské slavnosti 
14. Usnesení a závěr 
15. Oběd 
 
Body jednání: 
 
1. Zahájení 
- jednání zahájil a řídil za nepřítomného předsedu KS JMK Ing. Radka Novotného (nemoc) 
místopředseda KS JMK Ing. Josef Albrecht Přivítal přítomné, poté bylo konstatováno, že na 



výročním zasedání je přítomno 11 členů Rady KS JMK s právem hlasování. Sdělil, že 
očekával na dnešním zasedání KS JMK informace od Ing. Novotného k situaci v ČSCH, z.s. 
Z důvodu jeho nepřítomnosti vyzval MVDr. Ráčka ke sdělení informací. Ing. J. Albrecht, 
situaci přirovnal k chovatelské válce s tím, že se obává, že Svaz již po tomto asi nikdo 
dohromady nedá. Dr. Ráček sdělil, že MVH byla nezákonná, neboť k jejímu svolání nebyly 
prokazatelně podpisy 1/3 členů ČSCH, z.s., Informoval o převzetí sekretariátu, a to i za 
použití hrubé síly, o nezákonně převzatých webových stránkách Svazu a o zablokování účtů 
Svazu. Jak se to posune dál, to se uvidí. K tomu dále vedena krátká diskuse. O platnosti MVH 
bude muset patrně rozhodnout soud. 
 
2. Schválení programu zasedání    
Ing. Josef Albrecht přednesl program zasedání. K programu nebyly vzneseny žádné 
připomínky. 
Návrh na usnesení: Rada schvaluje program Výročního zasedání Rady KS JMK. 
Hlasování: Pro 11, proti: 0, zdržel se: 0  Program byl schválen. 
   
3. Stanovení zapisovatele, volba ověřovatelů zápisu, mandátové a návrhové komise 
-  zapisovatelkou byla Radou schválena Ing. Dagmar Malá (hlasování Pro 11). 
-  za ověřovatele zápisu byli Radou zvoleni T. Pouchlý a Ing. Josef Albrecht (hlasování Pro 
11, proti 0, zdržel se 0, návrh byl schválen).  
 
4. Zpráva o činnosti KS JMK za rok 2024 (Ing. D. Malá) a zprávy předsedů sekcí za rok 
2024 (Mgr. M. Nečasová, Ing. J. Nocar, MVDr. V. Ráček, J. Hon, T. Pouchlý, I. 
Drobiličová) 
Jednatelka KS JMK Ing. Dagmar Malá přednesla zprávu o činnosti KS JMK v roce 2024. 
Zpráva je přílohou zápisu. 
 
Zprávu o činnosti krajské sekce chovatelů drůbeže zpracovanou předsedkyní sekce Mgr. M. 
nečasovou přednesla z důvodu její omluvené účasti jednatelka KS JMK Ing. D. Malá. Zpráva 
je přílohou zápisu. 

 
Zpráva o činnosti krajské sekce chovatelů králíků – z důvodu neúčasti Ing. J. Nocara byla 
zpráva přesunuta na další zasedání KS JMK. 
 
Zpráva o činnosti krajské sekce chovatelů holubů – zprávu a prezentaci přednesl MVDr. V. 
Ráček. Informoval o výstavě CV Nitra 2024, kde ÚO Brno organizovala společný svoz zvířat. 
Dále informoval o skladu výstavního fundusu KS JMK a OO Brno v Těšanech. Je třeba ještě 
dořešit převoz zbylých koziček z bývalého skladu v Oslavanech. Plánuje se zhotovení palet na 
klece, aby se ulehčil jejich převoz. Dále se dokoupí kurtny na stahování palet. Dále jmenovitě 
prezentoval spolupráci v rámci přípravy MORAVIA, pomoc při výstavbě, hobliny, velký dík 
patří společnosti Agro Ořechov, velmi platná byla pomoc vězňů z věznice Kuřim. 
Dále informoval o počtech vystavených holubů na výstavě MORAVIA  2024, včetně 
rozdělení dle plemen.  
V roce 2024 se podařilo dát dohromady více klecí 50 x50 na holuby pro výstavu MORAVIA 
(velká plemena holubů). Likvidace výstavy v roce 2024 již v celku dobrá, lepší než rok 
předchozí, bylo nutno zpevnit příjezd ke skladu v Těšanech. 
Následně informoval o finanční náklady na posouzení: 21,60 Kč/1 holuba, 1.310 Kč náklad 
na 1 posuzovatele, 1 posuzovatel v průměru posoudil 60,6 ks holubů. 
Dále informoval o plánu práce sekce holubů na rok 2025, ÚO Brno plánuje společný svoz 
holubů na EV Nitra 2025. 
 
Zprávu MVDr. V. Ráčka doplnil Ing. J. Albrecht sdělením, že k organizaci výstavy 
MORAVIA 2024 se podařilo zajistit návoz výstavního fundusu na výstaviště již v úterý před 



výstavou a dále se z Ořechova podařilo zajistit dva kamiony na odvoz klecí. Podpořil svoz 
zvířat na EV Nitra – organizace svozu bude na okresech, na Svaz se nelze za současné situace 
spolehnout.  
R. Valeš sdělil, že je třeba počkat na výstavní propozice, jak to bude s návozem zvířat, jaké 
budou podmínky. ÚO Blansko by společný svoz ÚO Brno využilo, bude třeba rozeslat e-mail, 
aby bylo známo, kolik zvířat je přihlášených, aby bylo možno společný svoz zorganizovat.  
Bude třeba ještě v rámci hromadného svozu zvířat na EV Nitra zohlednit předpisy upravující 
přepravu zvířat (typ auta, proškolený řidič atd.). Stejně tak bude možné řešit o zájezdový 
autobus na tuto výstavu, i v rámci více okresů. 
 
Zpráva o činnosti chovatelů okrasného a exotického ptactva – přednesl J. Hon.  
Zaměřil se především na výstavu exot. ptactva na MORAVII 2024, počty se stabilizovaly, 
soutěže se zúčastnily 4 okresy, vyhrál OO Vyškov. Na výstavě byly použity nové bodovací 
klece ve vlastnictví J. Hona. Poprvé se dělalo posouzení 1 posuzovatelem, dalo se stihnout 
v předepsaném čase. Dále informoval o počtech udělených cen a pohárů.  
Dále informoval o účasti vystavovatelů exotů na JUVENES MORAVIA a dalších výstavách 
v okrese. Připravuje se pomoc při letošní výstavě JUVENES MORAVIA v Otnicích. 
 
Zpráva předsedy komise MCH – zprávu přednesla Ilona Drobiličová – shrnula účast na akci 
JUVENES MORAVIA 2024, dále výsledky účasti mladých chovatelů na okresních a 
celostátním kole soutěže mladých chovatelů v roce 2024 v Kroměříži, kde se MCH ÚO Brno 
získali celkové 3.místo, ÚO Blansko – 4.místo, ÚO Vyškov – 5.místo a ÚO Hodonín 6.místo. 
Výstavy MORAVIA Brno 2024 se účastnilo celkem 56 mladých chovatelů, což je 11 % 
z celkového počtu vystavovatelů! I. Drobiličová následně informovala o počtech oceněných 
mladých chovatelů v rámci výstavy MORAVIA Brno 2024. 
Pomoc mladých chovatelů byla na akcích Festival chutí v Hrušovanech na Jevišovkou 
v červnu 2024 a v rámci Kunštátských slavnostech 2024. V rámci okresu Blansko byl 
vyhodnocen i nejlepší mladý chovatel okresu (ÚO), čímž vybídla i další ÚO k obdobnému 
vyhodnocení výstavní činnosti mladých chovatelů. 
 
Zprávu o činnosti krajské sekce králičího hopu – zprávu přednesl Tomáš Pouchlý, Na závod 
jezdilo z JM kraje 15 závodníků, kteří se účastnili na 39 závodech v rámci celé ČR, na 
závodech min. 1x uspělo 10 závodníků, což je velký úspěch, 2 závodnice reprezentovaly na 
Mistrovství ČR s výbornými výsledky. V rámci JM kraje by měli být nově 3 rozhodčí – Milan 
Judas, Simona Judasová a Michaela Šudomová. 
Návrh na usnesení: 
Rada KS JMK bere na vědomí zprávu o činnosti KS JMK za rok 2024 a dále zprávy 
krajských chovatelských sekcí za rok 2024. 
 
5. Zpráva o hospodaření KS JMK za rok 2024   
Zprávu přednesla ekonomka KS JMK Ilona Drobiličová, zpráva je přílohou zápisu. 
Informovala o největších položkách – příjmech a výdajích za rok 2024 a dále za leden 2025, 
kdy byly hrazeny další platby související s výstavou MORAVIA Brno 2024.  
Dále sdělila, že kontrola účetnictví KS JMK byla provedena kontrolní komisí KS JMK dne  
2. 5. 2025. 
Návrh na usnesení: 
Rada KS JMK schvaluje zprávu o hospodaření KS JMK za rok 2024.  
Hlasování: pro: 11, proti: 0, zdržel se: 0 schváleno 
 
6. Zpráva kontrolní komise  
Kontrola hospodaření za rok 2024 byla provedena k datu 2. 5. 2025, zprávu přednesl  
Bc. A. Hellinger. Sdělil, že účetní doklady jsou řádně vedeny, výdaje a příjmy odpovídají 
založeným dokladům a zůstatkům finančních prostředků.  



Návrh na usnesení: 
Rada KS JMK bere na vědomí zprávu o kontrole hospodaření KS JMK za rok 2024.  
 
7. Návrh rozpočtu KS JMK na rok 2025 (I. Drobiličová) 
Ekonomka KS JMK Ilona Drobiličová seznámila přítomné s návrhem rozpočtu na rok 2025. 
Návrh rozpočtu byl přítomným promítnut v televizi. V rozpočtu na rok 2025 byly navýšeny 
příjmy a výdaje spojené s výstavou MORAVIA Brno 2025. I. Drobiličová uvedla důvody 
tohoto navýšení, včetně přesnějších čísel nákladů na 1 vystavené zvíře, 
V. Ráček požádal, aby se stanovily priority placení. Dále bylo diskutováno o významu a 
omezení jednotlivých reklam, bylo doporučeno omezit reklamy v běžných mediích (noviny, 
rádia) a zaměřit se na reklamy v odborných časopisech, např. Zahrádkář, Papoušci apod. 
Současně je vhodné obeslat s pozvánkou na výstavu a plakátem obecní úřadů, případně se 
pokusit dostat toto do obecních či městských zpravodajů.   
Návrh na usnesení: 
Rada KS JM schvaluje rozpočet KS JMK na rok 2025. Rozpočet je přílohou tohoto zápisu.  
Hlasování: Pro 11, proti: 0, zdržel se: 0, schváleno  
 
8. Plán činnosti KS JMK na rok 2025 
Položkový návrh plánu činnosti přednesla jednatelka KS JMK Ing. D. Malá. Schválený plán 
činnosti je přílohou tohoto zápisu. 
Návrh na usnesení: 
Rada KS JM schvaluje plán činnosti KS JMK na rok 2025. Plán činnosti je přílohou tohoto 
zápisu.  
Hlasování: Pro 11, proti: 0, zdržel se: 0, schváleno 
 
9. JUVENES MORAVIA 2025 v Otnicích, okres Vyškov 6. 9. 2025 
O přípravě podrobně informoval T. Pouchlý, již byly zahájeny přípravy, výstava bude 
v Otnicích na náměstí, celý prostor bude vyhrazen jen pro tuto akci. Na okrese Vyškov je 
domluva, že tato výstava bude podpořena personálně z celého okresu, pokud jde o 
posuzovatele: králíci – MVDr. V. Šimek, holubi – MVDr. V. Ráček, drůbež – výběr 
posuzovatele ještě probíhá. Cílem akce je zviditelnit činnost KS JMK, součástí akce bude 
vlastní stánek KS JMK s logy. Současně je zájem, aby přijelo na akci co nejvíce mladých 
chovatelů. Součástí akce budou doprovodné akce, včetně kulinářských, zajišťuje P. Jochman.     
Návrh na usnesení: 
Rada KS JMK bere na vědomí informaci o přípravě JUVENES MORAVIA 2025 a vyhlašuje 
výběrové řízení na pořadatele JUVENES MORAVIA 2026. Přihlášky na pořádání této 
výstavy v roce 2026 budou doručeny na mail KS JMK do termínu 31. 8. 2025. 
Hlasování: Pro 11, proti: 0, zdržel se: 0, schváleno 
 
10. Plán přípravy 13. KV JMK – MORAVIA Brno 2025  
Pro přípravu akce je zpracován časový harmonogram, Ing. D. Malá seznámila s přípravou 
výstavy k dnešnímu dni. 
Následně byly diskutovány úpravy výstavních podmínek:  

1) úpravy v textu – nebudou povinné rodokmeny králíků z důvodu již probíhající online 
registrace králíků, dále nebude prozatím řešeno krmení zakrslíků, jak bylo 
projednáváno na minulém zasedání KS JMK (letos nebude CV zakrslých králíků). Do 
výstavních podmínek bude doplněn text „Opuštěním zvířete z výstavní haly již není 
nárok na storno prodeje zvířete.“ (komentář viz bod 13b tohoto zápisu).  

2)  klecné – návrh na zvýšení výst. poplatků: 100 Kč/ks, správní popl. 100,- Kč zůstává, 
při zaslání e-mailem či poštou 150,- Kč 

            - zvýšení % za prodej – na 15 %,  
- nevyplněná čísla tetování či kroužků při příjmu zvířat – poplatek za každé 
nedostatečně identifikované zvíře 20.- Kč (komentář viz bod 13b. tohoto zápisu). 



- katalog – 200,- Kč 
- vstupné dospělí - 200,- Kč 

Návrh na usnesení: 
Rada KS JMK schvaluje výše uvedené úpravy výstavních podmínek pro výstavu MORAVIA 
Brno 2025.  
Hlasování: pro: 11, proti: 0, zdržel se: 0 schváleno 
 
Dále byly provedeny úpravy v Soutěžních podmínkách pro udělení titulů ŠAMPION 
MORAVIA a MISTR MORAVIA takto: 
Drůbež – ŠAMPION MORAVIA – ocenění min. 96,0 bodů (dosud bylo 97,0 bodů) 
Návrh na usnesení: 
Rada KS JMK schvaluje změnu podmínky pro udělení titulu u drůbeže ŠAMPION 
MORAVIA – min. 96,0 bodů.  
Hlasování: pro: 11, proti: 0, zdržel se: 0 schváleno 
 
Rada KS JMK bere na vědomí informace o přípravě výstavy MORAVIA 2025. 
 
11. Termíny zasedání Rady KS a Výboru KS JMK v roce 2025  
Ing. D. Malá předložila návrhy termínů zasedání.  Další zasedání Rady KS JMK se uskuteční 
dne 5. 10. 2025 (neděle) od 10,00 hodin a dále pak 23. 11. 2025 (neděle) od 10,00 hodin, vše 
v hotelu KOBERO v Říčanech u Brna. 
Návrh na usnesení: 
Rada KS JMK schvaluje termíny zasedání Rady a Výboru KS JMK na rok 2025. 
Hlasování Pro 11, proti: 0, zdržel se: 0, schváleno 
 
12.  Vystoupení hostů: 
- žádné příspěvky nebyly. 
 
13. Diskuse:  
a) Kunštátské slavnosti – uskuteční se ve dnech 7. – 8. 6. 2025 v parku u zámku v Kunštátě, 
vždy od 9,00 do 18,00 hodin, akce je pořádána ve spolupráci s Jihomoravským krajem. O 
přípravě informovala I. Drobiličová, výstavka chovaných zvířat bude doplněna i o prodejná 
zvířata. Zájemci o účast na této akci se přihlásí u I. Drobiličové do 25. 5. 2025, povolení 
k parkování ze strany organizátorů bude zajištěno. Stánek KS JMK s rolapy a propagací 
výstavy MORAVIA Brno 2025 bude doplněn ukázkou králičího hopu, zajistí „hopařky“ ze 
ZO Olešnice.  
 
b) Podněty J. Cáska k IT MORAVIA Brno 2025: 
J. Cásek zaslal na mail KS JMK dne 15. 5. 2025 rozsáhlý e-mail s návrhy souvisejícími s IT 
výstavy MORAVIA. Tento e-mail byl rozeslán současně dalším členům vedení KS JMK. 
V závěru e-mailu požádal o hlasování k následujícím bodům: 
a) Zvýhodnění těch, kteří budou mít řádně vyplněny data. A top zavedením poplatku, kterým 
budeme muset změny zpracovávat my. Ti, kteří budou mít zpracované změny online před 
dovozem zvířat, žádný poplatek platit nebudou. 
Po krátké diskusi k tomuto bodu bylo dohodnuto, že nedoplnění změny bude zpoplatněno 
částkou 20,- Kč/zvíře. Toto bude doplněno do výstavních podmínek (pozn. viz výše u 
bodu 10. již doplněno) 
b) Opětovné hlasování pro zrušení kontroly kroužků a tetování, po přečtení mého emailu 
Po krátké diskusi nebyl tento návrh přijat, bylo doporučeno, aby garanti expozic asistovali 
při zaklecování zvířat na výstavu.  
c) Zákaz provádění storna prodeje. Nejedná se o online prodej a každý kupující si může zvíře 
při převzetí prohlédnout. 



K tomuto vedena delší diskuse se závěrem, že storno bude možné jen v případě, že zvíře se 
nachází ve výstavní hale. Pokud prošlo kontrolou a je již mimo výstavní halu, storno není 
možné. Do výstavních podmínek bude doplněn text: „Opuštěním zvířete z výstavní haly 
již není nárok na storno prodeje zvířete.“ 
Pro účely kontroly zvířat u východu z haly bude pořízeno razítko pro kontrolory s textem 
„KONTROLOVÁNO“, počet ks 3. Výrobu zajistí Ing. D. Malá. 
 
14. Usnesení a závěr: 
-  přijatá usnesení jsou součástí tohoto zápisu z výročního zasedání KS JMK. 
Poté bylo výroční zasedání KS JMK místopředsedou Ing. Josefem Albrechtem ukončeno. 
 
Další zasedání Výboru a Rady KS JMK se uskuteční v neděli 5. 10. 2025 od 10,00 hodin 
v hotelu KOBERO, Říčany u Brna. 

 
Zapsala: Ing. Dagmar Malá 
 
Ověřovatelé zápisu:                                                                                 
 
Ing. Josef Albrecht …………………………………… 
 
Tomáš Pouchlý   ……………………………………          Ing. Josef Albrecht 
                                                                                                    místopředseda ČSCH, KS JMK                                                                                          


